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ZÁPIS Z 2. ČLENSKÉ SCHŮZE SPOLKU PRO OBNOVU PODLESÍ 

konané 23. 9. 2023 

 

1. Přitomni : Konopka L., Strakošová, Frenzel, Tomečková, Marek, Marek ml., Kodeda, Kodedová, Hadraba, 

Konopka Š. Omluveni: Hanák, Zika, Václavíková, Haas. 

 

2. Z minulé schůze: stav financí . v podstatě nezměněn (+500 Fio, - 500 asfalt, kronika – beze změny, 

katastrální mapy – upřesněno ideál mezi lety 1880 – 1945. Marek st. zkusí zajistit. Uhradí Spolek. 

 

3. Co obec v Podlesí realizovala – oprava cesty ke kostelu, doplnění a úprava el. osvětlení – bude do konce 

září, zrcadlo u Mrůzka – obec podala žádost na Policii a Mě Bruntál, čeká se na vyjádření. 

 

4. Obec bude zaměřovat obecní cestu ke kostelu. Cesta vede přes soukromé pozemky, starosta nás požádal, 

abychom o tom předběžně informovali (zaměření + pozdější odkup). Zatím projednal:  

Konopka:  Konopka, Stavař, Štěbra, Vašíř, Tesařová, Koubová. 

Frenzel projednal: Frenzel,  Dobrušová. 

Hadraba projednal: Srovnal. 

Na schůzi projednáno s Tomečková. 

Zbývá projednat (kdo projedná): Hanáková (Konopka), Janoš ?, Podivínská (obec), Sovadinová ?, Bureš 

(Frenzel), pokud máte na ně nějaký kontakt, projednejte. 

 

5. Zastávka návrh č. 2. V příloze, vyjádření do pondělí - DŮLEŽITÉ! Marek J. ML. zjistí výrobce. Pokud 

by to byl individuální výrobek, byla by to komplikace. Konopka změřil prostor – horní – 3,5 m obecní 

pozemek – od živého plotu ke krajnici – obecní pozemek. Dolní zastávka – dostatek prostoru. Zastívka 

existující má rozměr 210 x 310, zbytečně velké, navrhujeme  cca 250 x 17. 
 

6. Přijímání nových členů – přijímá členská schůze. Noví zájemci ať se obrátí na předsedu, bude zařazeno do 

programu členské schůze. 

 
7. Lavičky - jsou dodány, bylo upřesněno umístění, u jasanu je nutno odklidit naházené dřevo, vysekat 

křovinořezem, vyčistit, zvýšit terén. Konopka požádat obec o návoz štěrku 0 – 63 apod. Nutno před 

návozem vyčistit. Žádáme o pomoc s úklidem – obrátit se na Marka ml. (Zatím se nabídl Hadraba, 

Frenzel, Strakošová). Předpokládaný termín instalace do 5. 10. 23. 
 

8. Parkoviště u kostela – podél zídky v návaznosti na obecní komunikace. 

 

9. Internet – poplatek 500 -600 považujeme za příliš vysoký, spolek navrhuje zvážit efektivnost investice. 

Počkáme, jak dopadne zkušební provoz ve Světlé a další řešení budeme konzultovat s Obcí. 

 

10. Výstavba kavárny Markovi – občasná brigádnická pomoc vítána.  Konopkovi poskytnou brigádnickou 

výpomoc nakladačem.   

 

11. vystoupení členů: 

Kodeda: návrh upomínkového předmětu – projedná s Konopka, Marek ml.. Igor Hornišer má zájem o 

členství. Předseda navrhuje přijmout na členské schůze jako čestného člena. 
Frenzel: nabídl se, že vyrobí nové kříže, včetně umístění. 
Strakošová: navrhuje postavení kapličky na místě dnešní výzdoby vyrobené Václavíkovou. 
Hadraba: bude se něco dělat se zídkou u kostela? Ano, čeká se na vhodný dotační program (sdělení obce). 

Jak to vypadá s pronájmem hájenky?  Údajně má být ukončen v roce 2024 (červen nebo prosinec). 
 

 

Zapsal: L. Konopka 
 


